

EFA Online Presidium Conference, December 06, 2021, 6:30 pm

Franco Giori (SUI), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER), Petr Riedl (CZE), Jürgen Albrecht (GER).

Meeting points

1. Opening / Welcome

Franco Giori opened the 5th Presidium Conference in 2021.

The invitation to this meeting was duly received, and the submitted agenda was adopted without any requests for changes.

1.1 Minutes Bureau Conference 20-09-2021

The minutes of the Presidium Conference on September 20, 2021 were approved.

2. Messages

2.1 general -

2.2 IFA

- IFA awards are advertised by IFA with a short registration period (14 days): The member associations should report deserved personalities immediately.
- The Men's European Championship in Italy is the IFA's qualifying tournament for the World Cup 2023. Without participation and a corresponding placement (at least 7th place?) a nation can not take part in the 2023 World Cup in Mannheim/Germany.
- The IFA fixed for the World Games 2022 in Birmingham/USA and the World Cup men in 2023: Both events will be played with Sportastic balls.

3. EFA competitions 2022

3.1 Champions Cups Indoor – Calw und Pfungstadt

The planning is in full swing. As things stand at the moment, the competitions will take place, possibly with the 2G restriction. (Only vaccinated and convalescent people are allowed to take part in the event.)

The organizers inform the clubs about the local hygiene regulations.

The further organizational preparations of the EFA are discussed.

3.2 Men's European Championship 2022 in Kaltern/ITA - status of preparations

Various questions have to be clarified, including livestream ...

There are currently eight entries for the European Championship.

Addendum to the meeting: the Czech Republic has definitely canceled!

The EFA extends the registration deadline to December 31, 2021.

Current discussions with the organizer about the status of the preparations will be held by Joseph Andolfatto. A report from the OC is expected.

3.3 Men's European Championship 2024 - Switzerland's application

The EFA 2024 Men's European Championship in Switzerland (August 23-25, 2024) will be awarded unanimously.

The EFA - Swiss Fistball agreement is prepared by Joseph Andolfatto.

The fee for taking over the EM will be € 8,500.

4. European Youth Cup - approval of the final JEP documents

The final JEP documents are unanimously approved and will be published on the EFA-HP.

The Presidium also unanimously confirmed the composition of the EFA-JEP Commission proposed by Franco Giori:

1. As chairman of the JEP-CO: Dorothee Schröder, GER (EFA board member and youth officer)
2. As members of the JEP-CO: Ruedi Fehle, SUI; Markus Knodel, GER; Reto Mähr, SUI; Georg Meran, ITA; Gerhard Strasser, AUT.

The JEP-CO is managed by the chairperson.

In the initial phase, the previous EFA-JEP project manager Franco Giori is involved in an advisory capacity in the JEP-CO.

Joseph Andolfatto will send out the invitation to tender for the EFA 2022 European Youth Cup in December.

it is not yet certain where the European Youth Cup will take place in Germany in the next year.

5. Calendar 2022-24

The calendar was updated again and published on the EFA homepage.

2023: The EFA is looking for an organizer for the European Women's Championship.

6. Miscellaneous

6.1 EFA youth camp

Following the European Youth Championship (July 30th / 31st) in Vaihingen / Enz (GER), it will give an EFA youth camp (1st to 5th August).

6.2 next online conference

The next date: Monday, January 24, 2022, 6:30 p.m.

European Fistball Association

Franco Giori
President

Ulrich Meiners
General Secretary

Ahlhorn, December 11, 2021

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)

EFA Präsidiums-Konferenz, 06. Dezember 2021, 18:30 -20:00 Uhr

Franco Giori (SUI), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER), Petr Riedl (CZE), Jürgen Albrecht (GER).

Tagungspunkte**1. Eröffnung/Begrüßung**

Franco Giori eröffnete die 5. Präsidiumskonferenz im Jahr 2021.

Die Einladung zu dieser Sitzung erfolgte ordnungsgemäß, die vorgelegte Tagesordnung wurde ohne Änderungswünsche angenommen.

1.1 Protokoll Präsidiumskonferenz 20.09.2021

Das Protokoll der Präsidiumskonferenz vom 20.09.2021 wurde genehmigt.

2. Mitteilungen**2.1 allgemein --****2.2 IFA**

- IFA-Awards werden mit kurzer Meldefrist (14-Tage) durch IFA ausgeschrieben: Die Mitgliedsverbände sollten verdiente Persönlichkeiten umgehend melden.
- Die Männer-Europameisterschaft in Italien ist für die IFA das Qualifikationsturnier für die WM 2023. Ohne eine Teilnahme und eine entsprechende Platzierung (mindestens 7. Rang?) kann nicht an der Weltmeisterschaft 2023 in Mannheim/Deutschland teilgenommen werden.
- Die IFA hat für die World Games 2022 in Birmingham/USA und die WM-Männer 2023 festgelegt: Beide Events werden mit Sportastic-Bällen gespielt.

3. EFA Wettbewerbe 2022**3.1 Champions Cups Indoor – Calw und Pfungstadt**

Die Planungen laufen jeweils auf Hochtouren. Nach momentanem Stand werden die Wettbewerbe stattfinden, eventuell mit der Einschränkung 2G. (Nur Geimpfte und Genesene dürfen an der Veranstaltung teilnehmen.)

Die Ausrichter informieren die Vereine über die örtlichen Hygienebestimmungen.

Die weiteren organisatorischen Vorbereitungen der EFA werden besprochen.

3.2 Men's European Championship 2022 in Kaltern/ITA – Stand der Vorbereitungen

Verschiedene Fragen müssen geklärt werden, u.a. auch Livestream...

Momentan liegen acht Meldungen zur EM vor.

Nachtrag zur Sitzung: Tschechien hat definitiv abgesagt!

Die Meldefrist wird von der EFA bis zum 31.12.2021 verlängert.

Aktuelle Gespräche über den Stand der Vorbereitungen mit dem Organisator wird Joseph Andolfatto führen. Es wird ein Bericht vom OK erwartet.

3.3 Europameisterschaft 2024 – Bewerbung der Schweiz

Die Vergabe der Faustball Europameisterschaft der Männer 2024 in die Schweiz (23.-25.08. 2024) erfolgt einstimmig.

Die Vereinbarung EFA - Swiss Faustball wird von Joseph Andolfatto vorbereitet.

Die Gebühr für die Übernahme der EM wird 8'500 € betragen.

4. Jugend Europapokal – Genehmigung der finalen JEP Dokumente

Die finalen JEP-Dokumente werden ohne Gegenstimme abgesegnet und auf der EFA-HP veröffentlicht.

Das Präsidium bestätigt ebenfalls einstimmig die Zusammensetzung der von Franco Giori vorgeschlagenen EFA-JEP-Kommission:

1. Als Vorsitzende der JEP-KO: Dorothee Schröder, GER (EFA-Präsidiumsmitglied und Jugendreferentin)
2. Als Mitglieder der JEP-KO: Ruedi Fehle, SUI; Markus Knodel, GER; Reto Mähr, SUI; Georg Meran, ITA; Gerhard Strasser, AUT.

Die Leitung der JEP-KO erfolgt durch die Vorsitzende.

In der Anfangsphase wirkt der bisherige Projektleiter EFA-JEP Franco Giori in der JEP-KO beratend mit.

Die Ausschreibung des EFA 2022 Jugend-Europapokals wird Joseph Andolfatto noch im Dezember verschicken.

Offen ist noch, wo der Jugend-Europapokal im nächsten Jahr in Deutschland stattfinden wird.

5 Terminkalender 2022-24

Der Terminkalender wurde erneut aktualisiert und auf der Homepage der EFA veröffentlicht.

2023: Ein Ausrichter für die Europameisterschaft der Frauen wird gesucht.

6. Verschiedenes

6.1 EFA-Jugendlager

Im Anschluss an die Jugendeuropameisterschaft (30./31. Juli) in Vaihingen/Enz (GER) wird es vom 1.-5. August ein EFA-Jugendlager geben.

6.2 nächste Online-Konferenz

Montag, 24. Januar 2022, 18:30 Uhr

European Fistball Association

Franco Giori

Präsident

Ulrich Meiners

General Secretary

Ahlhorn, 11. Dezember 2021

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)